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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:879 Migrationsverkets icke-utnyttjade boendeplatser på 
asylboenden

Migrationsverket fick under hösten snabbt upphandla boenden för att klara av 
att ge tak över huvudet till alla asylsökande. Nu ska myndigheten avveckla flera 
av boendena men det går inte från en dag till en annan eftersom myndigheten är 
bunden av ingångna avtal. Det kan därför finnas tomma boenden som 
Migrationsverket ska avveckla men som myndigheten på grund av 
kontraktstiden fortfarande måste betala för. Samtidigt försöker landets 
kommuner hitta bostäder till alla nyanlända som ska kommunplaceras. Det 
uppstår därför en märklig situation där en del av det offentliga 
(Migrationsverket) betalar för ett boende där det i dagsläget inte bor någon 
samtidigt som en annan del av det offentliga (kommunerna) kämpar för att 
kunna ordna fram boendeplatser till nyanlända. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att agera för att Migrationsverket ska överlåta eller genom 
andrahandsuthyrning underlätta för kommuner som är i desperat behov av 
boenden till nyanlända?

………………………………………

Robert Hannah (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-17
Besvaras senast
2017-03-01 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


